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Mestská časť Bratislava - Rača 

 

Zápisnica č. 1/2018 

z rokovania Komisie školskej, kultúrnej, športovej a pre  podporu podnikania a vinohradníctva 

zo dňa 22.01.2018 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Prítomní poslanci: 7 

Mgr. Mário Khandl, , Mgr. Monika Luknárová, Ing. Róbert Pajdlhauser, Ing. Miloslav Jošt,  

Mgr. Lenka Antalová Plavuchová, JUDr. Juraj Madzin, PaedDr. Jozef Bratina 

 

Ospravedlnení poslanci: 2 

Cyril Sekerka, Mgr. Michal Drotován 

 

Neospravedlnení poslanci: 1  

Miloš Máťuš  

 

Prítomní neposlanci: 4 

Ing. Michal Hrdlička,  Mgr. Vladislav Katrinec, Ing. Ľubomír Prekop,  Mgr. Dobroslava Luknárová 

 

Ospravedlnení neposlanci:1 

Mgr. Viera Pilková 

 

 

Prizvaní: Ing. T. Ratkovská, Mgr. M. Porvazník, Mgr. Bezděková, Mgr. Feriancová  

p. Jurdíková 

 

 

Program: 

 

1. Schválenie programu 

2. Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Rača o určení školských 

obvodov základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava – Rača 

3. Delegovanie zástupcu za mestskú časť Bratislava - Rača do rady školy pri Základnej 

umeleckej škole na Vrbenského ul.  

4. Informácie z oblasti kultúry 

4.1 Vyhodnotenie kultúrno-spoločenských podujatí december 2017 

4.2 Plán kultúrno-spoločenských podujatí február 2018 

5. Informácie z oblasti športu  

6. Multifunkčné ihrisko ma Hubeného ulici (v areáli gymnázia) 

7. Rôzne 

8. Záver 

 

K bodu 1 

Schválenie programu    

 

Zasadnutie otvorila a viedla predsedníčka komisie Mgr. Antalová Plavuchová.  Nasledovalo 

hlasovanie o programe. 

 

Hlasovanie: 

Poslanci: 6 

Za:      6  Mgr. Mário Khandl, Ing. Miloslav Jošt, Mgr. Lenka Antalová Plavuchová,  

     JUDr. Juraj Madzin, PaedDr. Jozef Bratina, Mgr. Monika Luknárová 
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Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

 

Neposlanci: 3 

Za:     3  Ing. Michal Hrdlička, Mgr. Dobroslava Luknárová, Ing. Ľubomír Prekop 

 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 2 

Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Rača o určení školských 

obvodov základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava – Rača 

 

Stanovisko 1/1/2018 

Komisia školská, kultúrna, športová a pre podporu podnikania a vinohradníctva odporúča schváliť 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Rača o určení školských 

obvodov základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava – Rača. 

 

Hlasovanie: 

Poslanci: 6 

Za:      6  Mgr. Mário Khandl, Ing. Miloslav Jošt, Mgr. Lenka Antalová Plavuchová,  

     JUDr. Juraj Madzin, PaedDr. Jozef Bratina, Mgr. Monika Luknárová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

 

Neposlanci: 3 

Za:     3  Ing. Michal Hrdlička, Mgr. Dobroslava Luknárová, Ing. Ľubomír Prekop 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 3 

Delegovanie zástupcu za mestskú časť Bratislava - Rača do rady školy pri Základnej 

umeleckej škole na Vrbenského ul. 

Komisia školská, kultúrna, športová a pre podporu podnikania a vinohradníctva navrhuje PaedDr. 

Jozefa Bratinu za delegáta do Rady školy pri Základnej umeleckej škole na Vrbenského ulici, ktorý 

túto funkciu prijal. 

 

K bodu 4 

Informácie z oblasti kultúry 

Ing. Ratkovská zhodnotila pozitívne Predvianočný koncert v Katedrale sv. Šebastiána v Krasňanoch. 

Mgr. Kartinec riaditeľ ZUŠ na Vrbenskeho ulici poďakoval MČ Bratislava Rača za spoluprácu. 

 

K bodu č.5 

Informácie z oblasti športu 

Mgr. Porvaznik - športový referent úvodom poďakoval poslancom  JUDr. Madzinovi, Ing. 

Pajdlhauserovi a Mgr. Drotovánovi za aktívnu účasť na športových podujatiach v roku 2017. Následne 

informoval členov komisie o pripravovanej športovej akcií organizovanej v spolupráci s nadáciou TV 

JOJ- florbalový turnaj pre žiakov do 15. rokov. Členov komisie ďalej informoval o vypracovaných 

projektoch na dotácie v oblasti športu na BSK, SFZ. Pripomenul hraničný termín na podávanie dotácií 

v rámci MČ Bratislava-Rača a požiadal poslancov o spoluprácu pri tvorbe facebookovej stránky Šport 

v Rači. 
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K bodu č. 6 

Multifunkčné ihrisko ma Hubeného ulici (v areáli gymnázia). 

 

Mgr. Porvazník sa vyjadril  k otázkam ohľadom  prevádzkového poriadku multifunkčného ihriska  

na Hubeného ul., k zmluve medzi MČ Bratislava Rača a gymnáziom. Do diskusie bola prizvaná pani  

Jurdíková, obyvateľka Krasňan ako zástupkyňa rodičov. 

Po vzájomnej diskusií sa uznieslo, že v rámci vyhradeného času pre verejnosť sa bude striktne 

dodržiavať prevádzkový poriadok a pes v tomto čase nebude voľne pustený v areáli ihriska. 

 

K bodu č. 7 

Rôzne 

Ing. Jošt  otvoril diskusiu ohľadom blížiacích sa hodov 2018. Ing. Ratkovská informovala o ponuke 

partnerského mesta Morawica uskutočniť v našej mestkej časti Deň partnerských miest mesta 

Morawica, čo sa plánuje práve počas Račianskych hodov 2018. Hody sú dvojdňové podujatie 

a hlavným programovým miestom je amfiteáter v Knižkovej doline.   

Mgr. D. Luknárová pripomenula okrúhle výročia, ktoré Raču čakajú v roku 2018 a bolo by vhodné si 

ich pripomenúť ako napr. 90. výročie Pomník  padlých, 130. rokov od  prestavby farského kostola, 80. 

rokov Nám. A. Hlinku... 

 

K bodu č. 8 

Záver 

 

Zasadnutie ukončila predsedníčka komisie Mgr. Lenka Antalová Plavuchová a poďakovala za aktívnu 

účasť. 

 

 

 

 

Predsedníčka  komisie:  Mgr. Lenka Antalová Plavuchová  v.r. 

Zapísala:     Mgr. Beata Bešková  v.r. 


